

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/4006
6 March 1974

Limited Distribution

RENEGOTIATION OF SCHEDULE III - BRAZIL

Request for Extension of Waiver

The following communication has been sent to the Director-General by the delegation of Brazil.

Following my Government's instructions, I have the honour to request the inclusion, in the agenda of the next session of GATT's Council of Representatives, of an item concerning a one-month extension, i.e. until 30 April 1974, of the waiver granted by the CONTRACTING PARTIES to Brazil under Article XXV:5 for the re-composition of Schedule III.¹

¹
L/3993

BRESIL - RENEGOCIATION DE LA LISTE III

Demande de prorogation de la dérogation

Le Directeur général a reçu de la délégation du Brésil la communication ci-après.

D'ordre de mon gouvernement, j'ai l'honneur de vous demander d'inscrire à l'ordre du jour de la prochaine réunion du Conseil des représentants du GATT la question de la prorogation pour un mois, c'est-à-dire jusqu'au 30 avril 1974, de la dérogation accordée par les PARTIES CONTRACTANTES au Brésil conformément à l'article XXV:5 en vue de lui permettre de mener à bien le remaniement de la Liste III¹.

¹
L/3993